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ACTA REUNIÓN DO CONSELLO ESCOLAR DO DÍA 09/10/2018 
 

 
Sendo ás 18,30 horas do día 9  de Outubro de 2018, reúnese o 
Consello Escolar do IES Politécnico de Vigo, para tratar a 
seguinte orde do día: 
 

1. Lectura e aprobación, se proceder, da acta anterior. 
2. Aprobación, se proceder, da programación xeral anual do 

centro. 
3. Rogos e preguntas. 

 
No primeiro punto  da orde do día dase lectura a acta do día 13 
de setembro, e non habendo observacións a mesma, apróbase por 
unanimidade. 

 
No segundo punto da orde do día o director explica os contidos básicos da PXA, que 
previamente foi enviada a todoslos/as integrantes do Consello escolar. Despois dun pequeno 
debate, sométese a votación, aprobándose por unanimidade. A continuación remitirase xunto 
coa certificación do acordo a Inspección educativa. 

 
En rogos e preguntas non se producen intervencións. 
 
O director informa das seguintes cuestións: 
  

- Resultados das ABAU de Setembro: Este ano  aprobaron un 76% dos 
presentados, cun incremento de 30 puntos respecto ó curso pasado e 14 puntos 
por encima da media de Galicia. 
 

- Renovación parcial do consello escolar: No día de onte saiu publicado  a orde 
de calendario de renovación dos consellos escolares, co cal arrancamos o proceso 
que desenvocará coas eleccións o día 29 de novembro e a constitución do novo 
consello o día 11 de decembro. Nesta ocasión toca renovar: tres persoas polo 
sector de profesorado, unha polos pais/nais, catro polo alumnado e unha polos 
PAS. 

 
- A nai Marta Dotras solicita que para o vindeiro curso se teña en conta que hai 

familias que teñen dous nenos/as no centro, para que non lles coincidan as 
reunións de titoría de inicio de curso. Quedase en levar unha proposta aom 
respecto a CCP. 

 
 
 
E non habendo máis asuntos que tratar, dáse por finalizado o Consello escolar sendo 
ás 19,00 horas, levantándose esta acta para dar constancia dos acordos adoptados. 

 
 
 
 
 
Asdo. A Secretaria                                                          Vº Bº O Director 
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